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Nymarksskolen 

 

 

 

Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
 

 
Inviterede: 
Afbud: Gert Sørensen, Sille Christensen 
Fraværende: 
 
 
Dagsorden 11.2.2021 
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 
på 
teams 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt 

 2.  Velkommen til Peter Slifsgaard konstitueret leder af 
de to børnehaver og dagplejen. 

17.15 3.  Status på Nymarken  

• Ledelsen - Bente har haft mange møder med 
skolechefen omkring manglende leder 
fremadrettet. Der vil blive oprettet en 
projektstilling pr. 1. marts 2021 med Kis 
Østergaard, som skal hjælpe ledelsen på de to 
skoler. 
Status i skole og SFO 
Nødundervisning -Der er dagligt et sted 
mellem 20-25 elever i nødpasning. Det er 
Skolepædagogerne samt et par lærere der 
har løftet opgaven på skolen.  
Delvis genåbning 0.-4. klasse - Både børn og 
personale er glade for at være tilbage igen. 4. 
klasserne er på nedsat skema, for at kunne 
have to lærere på, så der bedre kan tages 
hånd om de elever, der har brug for en ekstra 
indsats. Grundet Undervisningsministeriets 
retningslinjer er der få lærere i klasserne, 
hvilket gør, at fagrækken er anderledes - de 
lærere, der er i klasserne bruger de 
fagkompetencer, de har. 
Skolelederstillingen - Der har været første og 
anden samtalerunde. Der blev ikke ansat ny 
skoleleder, hvilket betyder, at stillingen slås 
op igen, med ansættelse til kommende 
skoleår. Bente fortsætter i sin konstituering. 
 

Nymarken Skole og 

Børnehus 
Nymarken 45-47 
5300 Kerteminde 
Tlf.: 65 15 13 60 
 

Skoledelen 
www.nymarksskolen.dk 
nymarksskolen@kerteminde.dk 
Børnehavedelen 
www.boernehuset-nymarken.dk 
boernehuset-nymarken@kerteminde.dk 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/3 Dagtilbudslederstillingen - Stillingen har 
været slået op to gange uden at der blev 
ansat ny leder. Peter Slifsgaard er blevet 
konstitueret leder året ud. 
SFO er lagt ind under skolen. 
 

• Børnehaven - der har været en 
fremmødeprocent på ca. 60 procent, i denne 
uge er der ca. 70 procent.  
Der er bygget en ny hytte, det er dejligt at 
kunne gå i læ. 

• Bestyrelsen 

• Kommunen 

• Elevrådet - ikke til stede, der har ikke været 
møde grundet hjemmeundervisning. 

18.00 4.  Budget 2021 skole og SFO-  
Skolen - På skoledelen har det været en hård 
omgang at skulle finde KL-besparelsen. Den er dog 
fundet, det er udmundet i, at der hurtigt skulle 
trækkes af på nogle ting. Skolens vakante stilling 
bliver ikke genbesat til det nye skoleår. Vikaren i 0. 
klasse er opsagt og dækkes af fast personale. For at 
kunne gøre dette er to-voksen timerne på skolen 
trukket ud. Der er skåret i fagkontierne, personalet 
har været behjælpelige med at pege på områder, der 
kunne skæres væk eller formindskes. 
Børnehaven - Ingen store besparelser. Anette har 
fået mere ledelsestid, og der er givet lov til at 
ansætte en person til praktiske opgaver Fx vaske 
legetøj 1 X dagligt. Coronaudgiften dækkes af 
kommunen. Der er en buffer i budgettet, da man 
ved, at der skal bruges penge til en del ting i årets 
løb. Personalet har fået udetøj, da de skal være så 
meget ude med børnene. 
 
Bestyrelsen godkender budgetterne.  
 

18.15 5.  Sammenlægning af Marslev og Nymarken skoler - 
Charlotte fortæller, at det for hende er en stor 
mundfuld,  da hun ikke har børn i skolealderen. Der 
opfordres til, at alle hjælper til. Det er vigtigt, at vi 
kommer i gang, da Skolechefen har brug at kunne 
advicere politikkerne, så når de får ansøgningen, vil 
kunne nikke genkendende til denne. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3 18.30 6.  Opdatering på trafikforhold omkring skolen - Anja 

har været i dialog med Jesper Hempler, da denne 

mente, at han kun skulle have enkle punkter fra 

bestyrelsens forslag til sikker skolevej med. Han 

ved nu, at det er det hele, der skal med. Anja har 

lavet et udkast, som vi skal læse og melde tilbage 

omkring med det samme. 
19.00  Evt. Til næste gang - politikkerne har en opgave til 

bestyrelsen - de skal lave retningslinjer for 
klassekasser. 

 
Ref: Susanne Clemmensen 
 


